
Rada Miejska w Grójcu 
Radni – Sesja 

Protokół nr L/22 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
z dnia 27 czerwca 2022r. 

 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:59 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak     

Oraz 

1.Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2.Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3.Skarbnik – Mariola Komorowska 

4.Sekretarz – Monika Maciak 

5.Naczelnik – Agnieszka Skarzyńska 

6.Naczelnik – Mariusz Wojno 



7.Mecenas – Jarosław Wołos 

AD.1/. Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący otworzył 50 Sesję Rady Miejskiej, przywitał wszystkich 

bardzo serdecznie – panie i panów Radnych, pana Burmistrza, Zastępcę 

Burmistrza, panią Skarbnik, panią Sekretarz wszystkich dyrektorów jednostek 

wszystkich gości zgromadzonych na Sali i poinformował że sesja jest nagrywana.  

Zapytał czy są jakieś wnioski, uwagi  do porządku obrad? 

 

Ad.2/. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda zgłosił do porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli oraz obniżania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

 Pan Przewodniczący zgłosił wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały nr II/7/18  Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 2018 r. 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 projekt uchwały, w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2022r. 

Sprawdzenie kworum; 

W obradach uczestniczy 16 radnych, 5-ciu radnych jest nieobecnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad Uchwały pod literką E w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXIX/253/20 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz obniżania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 



Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Moskal 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Za głosowano 15 radnych 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką F Uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 2018 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Za głosowało 16 radnych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką G Uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek 



Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Za głosowało 16 radnych. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad pod literką H Uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Weronika Piwarska, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Za głosowało 13 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Artur Moskal, Weronika 

Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata 



Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Krzysztof 

Woźniak 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3/. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Grójec za rok 2021: 

Otrzymaliśmy raport o stanie gminy za rok 2021, otwieram dyskusje odnośnie 

raportu. 

 debata nad raportem, 

Głos zabrał pan Burmistrz – odniósł się do raportu: 

Finanse gminy: 

Dochody ogółem w 2021r. wyniosły 160 mln. zł. 

Dzisiaj dochodzimy do 200 mln. zł. Budżet rośnie. 

Z tego dochody bieżące 152 mln. zł. wydatki 132 mln. zł. Jest rezerwa. 

 

Dochody majątkowe na poziomie 7.385.000,00 jest to ruchoma kwota. 

Poinformował, o sprzedaży gruntów w Słomczynie – dochody będą większe, 

Wydatki majątkowe 13.017.000,00 zł. inwestycje drogowe.  

Gmina w 2021r. w tym okresie zaoszczędziła 15 mln. zł. tyle mieliśmy środków 

własnych zaoszczędzonych. 

 

Maksymalny możliwy poziom spłaty zadłużenia gminy na bezpiecznym 

poziomie do 2029r. osiągamy minimalny poziom możliwości gminy. Dzisiaj 

jesteśmy w sytuacji komfortowej. 

Podział inwestycyjny gminy 

14 mln. zł. które wydaliśmy na inwestycje 2021r. przy dodatkowo 

zaoszczędzonych 15 mln. zł. jest udziałem poszczególnych dziedzin gdzie 

najwięcej wydajemy na inwestycje drogowe. Pokaźny udział funduszu 

sołeckiego w inwestycjach na terenie naszej gminy. 

 

Poinformował, że złożone wnioski o dofinansowanie w tym roku zdobyły swój 

efekt w postaci dotacji. Nie na wszystkie możemy liczyć. Trzeba się cieszyć z 

każdej przyznanej dotacji. 

  

Radna Piwarska zapytała, dlaczego w tym roku nie ma informacji o 

zrealizowanych uchwałach podjętych? 

 



Jeżeli ktoś z Radnych zgłosiłby taką uwagę do raportu, zrobilibyśmy. Radni 

powinni wiedzieć jakie uchwały zostały podjęte. Raport się różni od 2020r. 

staramy się go doskonalić jest bardzo rozbudowany. Podjęte uchwały znajdują się 

w BIP-ie. 

 

Pan Przewodniczący podsumował, że raport jest bardzo obszernym dokumentem, 

radni mieli okazję się z nim zapoznać od miesiąca czasu. Cieszymy się że tyle 

rzeczy jest realizowanych w naszej gminie, że gmina się rozwija. Miejmy 

nadzieję, że środki pozyskane w Polskim Ładzie będą wykorzystane, co do pana 

Burmistrza mam kilka uwag; brakuje nadzoru nad jednostkami podległymi. 

- GOK brak złożonego oświadczenia majątkowego,  nie wszystko dobrze 

funkcjonuje w tej gminie. Zbyt często słyszymy od pana Burmistrza ataki 

personalne wszystkich radnych. Kiedy  nie zgadzamy się ze stwierdzeniami pana 

Burmistrza. Działania i postawy wymagały interwencji Rady. Przykład z 

powiatem, gdyby nie radni, inwestycje nie byłyby zrealizowane, co potwierdził 

pan Janusz Karbowiak Przewodniczący Rady Powiatu. Bardzo proszę żeby pan 

Burmistrz zmienił nastawienie do samorządu powiatowego, do radnych. Żeby ten 

rok był rokiem innym niż ten poprzedni. Wszyscy pracujemy dla mieszkańców 

naszej gminy którzy są również mieszkańcami powiatu grójeckiego. Jesteśmy 

reprezentantami naszych mieszkańców. 

 

Pan Burmistrz odniósł się do zarzutów; pomoc dla powiatu – pierwszy raz się 

stało w historii gminy, że pieniądze przeznaczone na ulicę Angielską i Francuską  

zostały przeznaczone na pomoc dla powiatu, gdybyśmy te pieniądze przeznaczyli 

wtedy  w grudniu moglibyśmy ogłosić przetarg, uzyskać dobrą cenę a pieniądze 

na drogę. Uzyskalibyśmy w miesiącu lutym podpisanie umowy, odbyło się 

dopiero pod koniec maja lub na początku czerwca. Można było z pomocą dla 

powiatu poczekać. Przekazaliśmy ponad 4,5 mln. zł na drogi dla powiatu gdzie 

poprzednia Rada nie chciała przekazać 200 tys. zł na pomoc dla powiatu. Wiemy 

w jak fatalnym stanie są drogi gminne wypada zapytać państwa sołtysów i wtedy 

byście państwo wiedzieli w jak fatalne są drogi gminne. Nawet te pieniądze które 

udało nam się zdobyć z Polskiego Ładu - 26 mln. zł. to jest kropla w morzu 

potrzeb na budowę dróg. A z ilu zadań musieliśmy zrezygnować w związku z 

przekazaniem tych 4,5 mln. zł. - nie jest to z korzyścią dla gminy Grójec. 

 

Pan Przewodniczący zapytał: Czy są pytania do raportu? 

Do debaty nikt z mieszkańców się nie zgłosił. Jeżeli nie ma pytań przejdziemy 

do głosowania. Odczytał projekt uchwały. 

  

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Grójec. 

 

 



Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Gminy i 

Miasta Grójec. 

Pan przewodniczący odczytał projekt uchwały 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Anna Lubowiecka, 

Weronika Piwarska, Małgorzata Szymańczak 

PRZECIW (8) 

Karol Biedrzycki, Mirosław Gałka, Ryszard Krzyżanowski, Artur Moskal, 

Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Antoniewicz, Artur Szlis 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała  nie została podjęta. Pan Burmistrz nie otrzymał wotum zaufania. 

Uchwała nr L/501/2022 
 

 

Ad.4/. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy 

Grójec za 2021 rok i podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

 sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy Grójec za 2021 r. 

Otrzymaliśmy sprawozdanie finansowe, oraz sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu wraz z informacja o stanie mienia gminy za 2021r.  

Czy państwo Radni maja jakieś pytania? Nie ma pytań. 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Płocku o 

przedłożonych przez Burmistrza Gminy i Miasta Grójec sprawozdaniach 

z wykonania budżetu za 2021 rok. 

 RIO wydała opinię pozytywną. Państwo Radni się zapoznali. 



 opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Grójec za 2021 

rok.  

Komisja Rewizyjna wydała opinie pozytywną. 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Płocku o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Grójcu 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Grójec.  

Opinia pozytywna. 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Grójec za rok 2021. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Grójec za rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Weronika Piwarska, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr L/502/2022 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Grójec absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Grójec 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Weronika Piwarska, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr L/503/2022 

Pan przewodniczący pogratulował absolutorium panu Burmistrzowi, oraz 

wszystkim pracownikom Urzędu. Przede wszystkim pani Skarbnik która trzyma 

pieczę nad wszystkim, gdyby nie ona sytuacja w gminie nie byłaby na takim 

poziomie jak jest teraz. Wszystkim kierownikom jednostek. Wszystkim 

pracownikom. Ponieważ wszyscy pracujecie na to absolutorium które otrzymał 

pan Burmistrz. 

 

Burmistrz podziękował 6 radnym za poparcie wotum zaufania i absolutorium. 

Pracownikom za codzienną niełatwą pracę w okresie pandemii, cieszy się że są 

odpowiedzialnym i zgranym zespołem. Sołtysom, Radnym oraz mieszkańcom 

którzy inspirują do pozytywnego działania. Podtrzymuję wolę współpracy na 

rzecz mieszkańców naszej małej ojczyzny. 

 

 

Ad.5/. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A zmieniająca uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022, 

Pani Mariola Komorowska poinformowała, że pan Burmistrz do projektu 

uchwały wprowadził autopoprawki. Przedstawiła autopoprawki. 

Zmiany po stronie dochodów z następujących tytułów; 



Subwencja oświatowa – zmniejszenie kwoty która była wprowadzona do budżetu 

w maju o 11 tys. zł (środki gmina pozyskała z budżetu państwa na podwyżki dla 

nauczycieli), 

Na zwiększenie dochodów kwota 284 tys. zł środki pozyskane z budżetu woj. 

Mazowieckiego z Urzędu Marszałkowskiego, przebudowa drogi gminnej 

prowadzącej od drogi powiatowej na odcinku 1604 W w miejscowości Uleniec 

284 tys. zł. 

Zwiększenie planu dochodów z tytułu odsetek od środków o 127 tys. zł. 

Po stronie wydatków; 

Zwiększenie; 

Dotacja celowa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grójcu 46 tys. zł. na 

wykonanie przebudowy instalacji gazowej w budynku komunalnym przy ul. 

Armii Krajowej nr.6 w Grójcu. 

Zwiększenie pozycji inwestycyjnej pod nazwą przebudowa drogi gminnej na 

odcinku od drogi powiatowej 1604 W w miejscowości Uleniec o kwotę 354 tys. 

zł w tym 284 tys. zł. to środki pozyskane z Urzędu Marszałkowskiego woj. 

Mazowieckiego, a środki 70 tys. zł to dołożone środki własne. 

Odczytała projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022,  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 



Uchwała została podjęta 

 

Uchwała nr L/504/2022 
 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-

2034, 

 

Pani Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034,  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Weronika Piwarska 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr L/505/2022 

 

C zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Lubowiecka 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr L/506/2022 
 

D przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Grójec w 2022 roku. 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Grójec w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr L/507/2022 



E zmiany Uchwały Nr XXIX/253/20 w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz obniżania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

Pan Mariusz Wojno poinformował, że od dnia 01.09 2022r. w przedszkolach i 

szkołach będą zatrudnieni nauczyciele na stanowisku „pedagoga specjalnego”. 

W związku z tym konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Pan Mariusz Wojno Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr XXIX/253/20 w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz obniżania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr L/508/2022 
 

F zmiany Uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 

2018 r. 

Pan Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 listopada 2018 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek 

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr L/509/2022 

G rozpatrzenia petycji. 

 

Pan Przewodniczący odczytał petycję o wykonanie ulicy. 

Przedstawił projekt uchwały. 

Prośba do pana Burmistrza o wykonanie tej nawierzchni. 

 

Pan Burmistrz obiecał wykonać nawierzchnię asfaltową, łącznik między 

Zbyszewską a Spokojną.  Mieszkańcy chcą łącznie z sięgaczem do torów. 

Sięgacz podraża koszty inwestycji. Pieniądze z Polskiego Ładu są, jest to dla nas 

priorytet. Mamy podpisanych umów na wykonanie projektów na 2 lub 3 

budżety. Nie mamy w uchwale o wykonanie projektów. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Feliksiak 

NIEOBECNI (5) 



Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr L/510/2022 

 

H rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2022 r. 

 

Pan Karol Biedrzycki przedstawił projekt uchwały. 

Pani Weronika Piwarska zgłosiła zastrzeżenia do uzasadnienia uchwały, po 

przerwie odczytała uzasadnienie uchwały z autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi z dnia 26 marca 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Moskal, Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (5) 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, 

Krzysztof Woźniak 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr L/511/2022 
 

Ad.6/. Informacja o planowanych remontach w jednostkach oświatowych 

Gminy Grójec. 

Rozmawialiśmy na ten temat na komisji. Czy macie Państwo pytania? 

Brak pytań. 

 



Ad.7/. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

Czy są jakieś pytania do sprawozdania. 

Pan Burmistrz uzupełnił sprawozdanie; 

-31 maja 2022r. nadanie imienia Jana Pawła II Publicznej Szkole Podstawowej 

w Częstoniewie. 

-2.06.2022r. spotkanie Zarządu Lokalnej Grupy Działania – rozmawialiśmy o 

proponowanej stawce 1 zł od mieszkańca. Do opracowania strategii i 

wystartowania z wnioskami o dotację. 

- 8.06.2022r. spotkanie z mieszkańcami w formie debaty o stanie finansów 

gminy. 

-11.06.2022r. ekscelencja ambasador Grecji w Polsce, został zaproszony przez 

grupę „Takie tam Warsztaty” pani Agnieszki Kazały która organizuje projekt 

międzynarodowy. 

-11.06.2022r. Uroczystość 65-lecia powstania koła Łowieckiego „Bór” 

odławiającego zwierzynę na naszym terenie 

-15.06.2022r. spotkałem się z członkiem Zarządu oraz Starostą Powiatowym w 

Grójcu w celu modernizacji terenu po byłym amfiteatrze. 

-16.06.2022r. odbył się piknik sołecki w Lesznowoli 

-18.06.2022r. piknik sołecki w Głuchowie 

-27.06.2022r. spotkanie on-line z doktorem Bogdanem Nogą i innymi 

Burmistrzami  geotermii w instalacjach ciepłowniczych na odwierty. Grójec leży 

na bogatych terenach geotermii. Będziemy chcieli złożyć wniosek do NFOŚiGW 

pula dofinasowani do 250 mln zł. Wiele gmin subregionu  żyrardowskiego takie 

odwierty posiada, udaje się wydobyć wodę słodką w ramach geotermii która może 

zostać wykorzystana w sieci wodociągowej ale głównie chodzi o wykorzystanie 

w energetyce cieplnej. Gmina musi posiadać prawo własności do działki, aktualny 

plan gospodarki niskoemisyjnej, aktualny plan zaopatrzenia w energię cieplną dla 

gminy który musi zawierać wykorzystanie geotermii w instalacjach 

ciepłowniczych. Jest to celowe i dobre działanie zwłaszcza, że do 2027r. musimy 

zrezygnować z wykorzystania węgla. 

 



Ad.8/. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad.9/. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Radny Jacek Stolarski zapytał o plany zagospodarowania przestrzennego:  

1/.Plany zagospodarowania przestrzennego uchwalone przez Radę Miejską. 

Ostatnio 18 planów uchylone przez Wojewodę. Jakie przyczyny podał Wojewoda 

uchylając  uchwały? Co dalej żeby plany miejscowe uchwalić?. 

2/. Geotermia – nie jest tak że nasze tereny są bogate w wody ciepłe geotermalne. 

Zajmowaliśmy się tymi sprawami, nie ma takich gorących źródeł które można by 

eksploatować w sposób przemysłowy. Mowa o zasileniu ogrzewania miasta. W 

ubiegłym roku zwracałem uwagę na problem ogrzewania miasta. Jest problem 

(drogi gaz, prąd, węgiel) część miasta jest ogrzewana z kotłowni miejskiej. 

3/.Jakie są przewidywane wzrosty cen energii z centralnego ogrzewania i ciepłej 

wody, może są prognozy? Czy gmina już opiniowała wstępnie wniosek o 

zatwierdzenie taryf na ogrzewanie i ciepłą wodę?  

Pan Burmistrz odniósł się do pytań pana Radnego; 

Dwie szkoły duże są ogrzewane z kotłowni, Urząd jest ogrzewany z kotłowni, 

Basen jest ogrzewany z kotłowni, Trzy osiedla mieszkaniowe są ogrzewane – 

kilka tysięcy ludzi, będzie to odczuwalne. 

W zeszłym roku mówiłem dużo o tym, że istnieje dużo powierzchni dachowych 

publicznych i spółdzielczych i tam powinny być panele fotowoltaiczne jest to 

rzecz dosyć powszechna i tania. Plan niskoemisyjnej gospodarki. Są dotacje, 

jeżeli jest słońce mamy prąd. Natomiast energia z geotermalnych złóż są to bardzo 

długie procesy. 

Plany zagospodarowania, jaka procedura? 

Burmistrz – plan nie został uzgodniony z prezesem Nadzoru Kolejowego. 

Centralnym Porcie Kolejowym Urząd Transportu Kolejowego czekamy na 

odpowiedź Prezesa, jeśli zostanie uzgodniony będziemy musieli jeszcze raz 

podejmować tą uchwałę. 

Geotermia – nie jest to tak jak Pan przedstawił  w planie emisyjnym mamy 

napisane że Grójec leży na terenie bogatym w złoża geotermii. Plan EFOS-iu jest 

finansowany w 100%. Jeśli projekt zostanie zaakceptowany to Narodowy 

Fundusz musi mieć pewność, że takie źródło ma szanse funkcjonowania. Mamy 



zaświadczenie z Polskiego Instytutu Geotermicznego, że jesteśmy w posiadaniu. 

Mamy sieć ciepłowniczą, duże zainteresowanie Spółki która dzierżawi sieć 

żebyśmy mogli taką dotacje dostać. Ogólny koszt dofinansowania to jest ok. 14 - 

15 mln. zł. Interpretacja – koszt pozbawiony podatku vat. Gmina nie będzie 

płaciła. Złoża znajdują się na głębokości 2 tys. m w podziemi. 

Radny Artur Moskal zapytał o obowiązki wiceburmistrza w GOK-u – Pan 

Jarosław Rupiewicz pełni obowiązki  Dyrektora GOK-u. Czy jest to zgodne z 

prawem. 

Mecenas – Ustawa o Zgromadzeniu i Prowadzeniu Działalności Kulturalnej 

przewiduje możliwość powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora. Nie ma kto 

zastąpić – Burmistrz ma prawo wyznaczyć osobę do pełnienia obowiązków gdyż 

w GOK-u nie ma stanowiska zastępcy Dyrektora. Nie ma kolizji, ustawowego 

zakazu. 

Pan Przewodniczący zapytał czy pani dyrektor nie wskazała osoby która by ją 

zastępowała? 

Radny Jacek Stolarski złożył wniosek – sprawa komunikacji Grójca z Warszawą. 

Kolei raczej nie będzie wybudowanie koszt  (2 miliardy złoty). Pociągnąć 

problem transportu. Uzyskać dofinansowanie na elektryczne autobusy wraz ze 

stacjami doładowania złożyć wniosek do NFOŚ-iu żeby ludzie ekologicznie 

mogli dojeżdżać do Warszawy. Duży parking dla samochodów osobowych w 

Grójcu. Porozumienie między gminami, władzami powiatu grójeckiego, PKS-em. 

Składam wniosek;  

podjąć rozmowy o poprawienie komunikacji między Warszawą a Grójcem i 

rozwiązanie kwestii transportu ekologicznego, wygodnego dla ludzi i w miarę 

taniego: Grójec – Warszawa. 

Pan Burmistrz – powiat Grójecki który ma dużo udziałów w spółce PKS 

mieszkańcy okolicznych miejscowości naszej gminy prosili o połączenie 

komunikacją miejską linią L w ramach metropolii warszawskiej z Prażmowem i 

Gościeńczycami przez Lesznowolę do Grójca. 

Zintegrowana komunikacja gmina Prażmów dopłaca 1,5 mln. zł. my będziemy 

dopłacali ok 100 tys. zł, Grójec nie mamy szansy, wszystkie gminy i powiaty z 

pod warszawy są w ramach innego subregionu zintegrowane, my jesteśmy w 

obszarze zintegrowanym tylko subregionie Żyrardowskim i tylko miasto 

Żyrardów jest włączoną. W związku z podziałem statystycznym nie mamy co się 

starać żebyśmy mieli taką komunikacje zintegrowaną z Warszawą. Jeśli chodzi o 

połączenia autobusowe, to trzeba się zwrócić do naszych radnych powiatowych, 

żebyśmy mieli taką możliwość. W rozmowie z prezesem PKS zgodziłem się że 



jeżeli byłby nabór na dotację to gmina Grójec złożyłaby taki wniosek na zakup 

autokarów niskoemisyjnych, gazowych, wodorowych, od elektryki się odchodzi 

i fotowoltaiki też się odchodzi bardziej się kieruje rozwój niskoemisyjności w 

stronę wodoru. Prezes PKS zgodził się, że nie chciałby wchodzić w elektryczne 

PKS-y Bardziej by mu odpowiadały inne niskoemisyjne autobusy, gmina by 

przekazała takie autobusy które byśmy otrzymali w ramach aportu. 

Radny Artur Moskal zapytał o wykup dworca PKS. 

Pan Burmistrz poinformował, że Walne Zgromadzenie Wspólników Spółki PKS 

ma podjąć decyzję. Gmina jest chętna kupić według operatu szacunkowego. 

Realizujemy rozbudowę Szkoły Nr.1, nie ma opóźnień. 

Jeżeli chodzi o żłobek samorządowy musimy wystąpić o dotację.  

Rozbudowa Szkoły w Lesznowoli otrzymaliśmy -5 mln. zł. dotacji. 

Budowa kolei wąskotorowej dworca, czekamy na pozwolenie na budowę, 

będziemy mogli ogłosić przetarg. 

Budynek komunalny na Jana Pawła II – czekamy na pozwolenie na budowę. 

Rewitalizacja Parku czekamy na dotację. Wszystkie rozpoczęte projektu 

realizujemy. 

Radny Artur Moskal zapytał, kiedy zostanie wyburzony drewniak z 

Mogielnickiej? 

Jest w rękach Sądu, Sąd rozstrzygnie wyrokiem kto jest właścicielem, właściciel 

wystąpił o przejęcie tego budynku przez Gminę, podobna sytuacja na 

Mogielnickiej 6 gdzie konserwator nie zezwala na wyburzenie. My na podstawie 

przetargu i projektu łącznika między Mszczonowska a Mogielnicką chcemy 

wykonać drogę publiczną według miejscowego planu zagospodarowania która 

przebiega przez ten budynek i może tym sposobem uzyskamy zgodę na rozbiórkę. 

Od 2019r. konserwator nie wydaje zgody na rozbiórkę budynków drewnianych. 

Wymusza obowiązek wyremontowania tych budynków.  

Radny Stolarski nawiązał do połączenia z Warszawą , żeby zająć się sporawą 

połączenia transportu Grójec – Warszawa. Obawia się że będzie musiał zapłacić 

określoną opłatę wjazdową do Warszawy. Jest to ważne ze względu na rozwój 

miasta. Sprawa paneli fotowoltaicznych , są przygotował ustawę wszystkie 

budynki państwowe będą musiały mieć zamontowane panele fotowoltaiczne jest 

dofinansowanie na instalację. Powołać zespoły i zająć się tymi sprawami. 



Burmistrz nawiązał do udziałów powiatu w spółce PKS. Gmina Grójec chętnie 

kupi akcje spółki PKS żeby mieć wgląd i pomóc zarządzać. Czy radni powiatowi 

planują rozwój PKS Grójec? żeby móc dojechać do szkoły do lekarza. W 2023r. 

chcemy zgłosić kolejne linie P:KS bo nie wszystkie osoby posiadają samochody 

a teraz jest pomoc rządowa. Prezes PKS nie przyjmuje do wiadomości żeby na 

linii Grójec Warszawa pojawił się jakiś operator prywatny i konkurował z PKS-

em. Jeśli chodzi o fotowoltaikę to przygotowujemy projekt termomodernizacji 

budynku ZAPO, konstrukcja dachu nie odpowiada wymaganiom fotowoltaiki, jak 

posadowić na budynku Urzędu, Szkole nr.3? Na szkole nr.1 jest problem na 

posadowienie. Na elewacji południowej była zbudowana fotowoltaika i panele 

fotowoltaiczne i chcemy taki projekt realizować. Mamy pozwolenie na budowę i 

to robimy. 

Pan Przewodniczący zasygnalizował o jakości wody w Krobowie i zapachu z 

oczyszczalni. 

Park Miejski – do póki nie będzie rewitalizacji odmalować ławki i zadbać o 

niego. Zrealizujemy naprawę ławek, ogłosimy przetarg. 

Radny Janusz Dulemba zasugerował zakup starego budynku dworca przez 

gminę.  

Burmistrz poinformował, że jeśli to będzie zgodne z prawem to możemy 

rozmawiać.  

Pan Marcin Grzędowski wyraził swoją bez aprobatę w stosunku do pana Burmis 

trza w sprawie braku pomocy w krwiodawstwie. 

Małgorzata Biniaszewska główna księgowa w GOK-u, poinformowała, że przez 

panią Dyrektor dostała udaru. Pracownicy są mobbingowani od momentu 

zaczęcia pracy przez panią Dyrektor. W momencie powołania p.o. pana Jarosława 

Rupiewicza byłam w pracy ja oraz pani Katarzyna Rylska powołana na 

zastępstwo. 

Pan Jarosław Rupiewicz niezgodnie ze Statutem GOK-u powołany na p.o 

Dyrektora GOK-u. 

Radna Weronika Piwarska zapytała czego dotyczy śledztwo; czy jest w sprawie 

czy przeciwko komuś? 

Jarosław Rupiewicz poinformował, że osobiście nie został wezwany i 

przesłuchiwany. Pobierane były przez policję dokumenty. Nie może na chwilę 

obecną udzielać żadnych informacji. 

 



Ad.10/. Zakończenie Sesji. 

Pan przewodniczący podziękował życząc wszystkim udanych wakacji. Zamknął 

50 sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

  

                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                           Karol Biedrzycki 

 

Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


